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Aan de voorzitter van de Gemeenteraad Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 23 november 2022 
 
Aanvraag actualiteit Sinterklaasintocht Pernis  
 
Geachte voorzitter, 
 
Onze fractie werd deze week opgeschrikt door uitingen op de instagrampagina Pernis.010. 
Deze pagina deelde in haar stories beelden van de sinterklaasintocht van afgelopen weekend. 
Op deze beelden is te zien dat er tijdens de intocht vanuit de organisatie zwarte pieten 
aanwezig waren. Er zijn close-up foto’s nodig om te zien dat er een kleine moeite is gedaan 
om delen van de schmink weg te vegen maar het totale plaatje van een grotendeels zwart 
geschminkt gezicht, kroespruik en rode lippen geeft duidelijk weer dat het hier gaat om 
racistische karikatuur.  
 
GroenLinks beoordeelt dit als onacceptabel en heeft naar aanleiding van de situatie een aantal 
vragen aan de wethouder. 
 

1. Is deze intocht (deels) gefinancierd via subsidies? Zo ja, zijn de regels rondom het niet 
toekennen aan intochten met zwarte piet meegenomen in de aanvraag meegenomen? 

2. Wordt er binnen de subsidieregeling rekening gehouden met wat bestempeld kan 
worden als zwarte piet en wat als roetveegpiet? Kunnen organisatoren zich door 
minimale vegen toe te passen de subsidie-eis omzeilen? 

3. In hoeverre is het instagramkanaal Pernis.010 een officieel kanaal van de gemeente 
Rotterdam en hoe/door wie wordt dit gemonitord?  

4. Ook als er geen subsidie is toegekend aan deze intocht is het niet wenselijk dat beelden 
als deze worden gedeeld op de officiële social mediakanalen van de gemeente. Hoe 
kijkt de wethouder hiernaar en hoe gaat dit in de toekomst voorkomen worden? 

  
   
Graag verzoeken wij u dit onderwerp te agenderen voor de volgende actualiteitenraad. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Judith Bokhove  
GroenLinks  


